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Haber: Dursun ONUR
Yaklaşan 31 Mart yerel 

seçimleri öncesinde Gire-
sun’da da aday beklentileri 
netleşmeye başladı.

Bu kapsamda.Dere-
li’deAK Parti’den aday 
adayı olan en şanslı ismin-
Giresun Belediye Başkan 
Yardımcılığı görevinden is-
tifa edenŞerafettin Vurgun 
olduğu kaydedildi.

Geçtiğimiz günlerde Gi-
resun Belediye Başkanı 
yardımcılığı görevinden is-
tifa ederek, AK Parti’den 
Dereli Belediye Başkan 
aday adaylığı için resmi 
başvurusunu yapan Vur-
gun’un aday gösterilmesi-
ne kesin gözüyle bakılıyor.

İSMİ İLÇEDE BÜYÜK 
YANKI UYANDIRDI
Hem belediyecilik de-

neyimi hemprojeci kimliği 
öne çıkan Vurgun’un aday 
adaylığı daha şimdiden il-
çede büyük yankı uyandı-
rırken parti tabanında da 
olumlu karşılandı.Gerek il-
çede ve gerekse AK Parti 
kulislerinden edinilen bil-
gilere göre Vurgun’un 
adaylığı açılanacağı günü 
beklerken.hemşehrileri-
ninyoğun ilgi ve teveccüh-
leri dikkatli gözlerden kaç-
mıyor.

ADAY GÖS-
TERİLMESİNİ 
BEKLİYORUZ

İyi günde kötü günde 
vatandaşların hep yanın-
da olmaya devam eden 
Vurgun,ilçe halkının talep-
lerini büyük bir dikkatle din-
leyip not alıyor.Vurgun’un 
Dereli için büyük bir şans 
olduğunu vurgulayan va-
tandaşlar.’Sayın Vurgun 
samimiyeti ve projeleri ile 
Dereli’nin önünü açacak 
kalkındıracak bilgili ve tec-
rübeli isim. Kendisinin 
aday gösterilmesini bekli-
yoruz’ ifadelerini kullandı-
lar.

Valisi Mehmet Fatih 
Serdengeçti, kurumlar-
dan brifing almaya devam 
ediyor

sıyla; Giresun İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü, Giresun 
İl Nüfus ve Vatandaşlık 
Müdürlüğü, Giresun Açık 
Kapı Şube Müdürlüğü ile 
Giresun Sosyal Yardım-
laşma ve Dayanışma 
Vakfını ziyaret ederek, 
brifing aldı.

İlgili Vali Yardımcıları 
Mehmet Fikret Çavuş, 
Dr. Davut Sinanoğlu ve 
Mehmet Fatih Yakınoğ-
lu’nun da hazır bulundu-
ğu ziyaretlerde Vali Ser-
dengeçti, kurumlarda in-
celemelerde bulunarak, 
kurum amirleri ve çalı-
şanlara teşekkür ederek 
çalışmalarında başarılar 
diledi. 

(Giresun Valiliği)

Kurum ziyaretlerine be-
lirli bir program dâhilinde 
devam eden Vali Mehmet 
Fatih Serdengeçti, Valilik 

binası içerisinde bulunan 
4 kurumu daha ziyaret 
etti.

Vali Serdengeçti, sıra-

Haber: Dursun ONUR
Giresun Belediye Mec-

lisi Kasım ayı üçüncü top-
lantısını yaptı.

Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu başkanlı-
ğında gerçekleşen toplan-
tıda belediyenin 2024 mali 
yılı bütçe ve tarifeleri görü-
şüldü. Oylamaya sunulan 
belediyenin 2024 yılı büt-
çesi 1 Milyar 750 Milyon TL 
olarak oy çokluğuyla kabul 

edildi.
BÜTÇE YÜZDE 55

ARTIRILDI
Giresun Belediyesi’nin 

2023 yılı bütçesi ise 750 Mil-
yon TL olarak kabul edilmiş, 
dönem içerisinde ek bütçe 
talepleri mecliste kabul edi-
lerek bütçe 1 Milyar 130 Mil-
yon TL’ye kadar yükseltil-
mişti. Bütçe yüzde 55 artırı-
larak 1 milyar 750 milyon 
TL’ye yükseltilmiş oldu.

Toplantıda, 2024 yılı be-
lediyenin bütçe gelir ka-
lemleri, gider kalemleri ve 
müdürlüklere ayrılan bütçe 
tutarları da ayrı ayrı görü-
şülerek karara bağlandı.

Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu, bütçenin 
gerçekçi olduğunu belirte-
rek, yeni bütçenin şehrimi-
ze, ilimize ve belediyeye 
hayırlı olmasını temenni 
etti.

BELEDİYENİN 2024 YILI BÜTÇESİ

1 MİLYAR 750 MİLYON LİRA

DERELİ VURGUN'UN ADAYLIĞINI BEKLİYOR!
Giresun Belediye Başkanı yardımcılığı görevinden istifa ederek, AK 

Parti'den Dereli Belediye Başkan aday adaylığı için resmi başvurusunu 
yapan Vurgun'un aday gösterilmesine kesin gözüyle bakılıyor.

VALİ SERDENGEÇTİ, KURUMLARDAN BRİFİNG ALIYOR

GEZMİŞ, ÇOCUKLARIN SORUNLARINA DİKKAT ÇEKTİ
Çocukların kötü yaşa-

masının önüne geçilmesi 
ve çocuklara karşı işlenen 
suçların cezalarının arttı-
rılmasını isteyen Gezmiş, 
“Bu ülkede her çocuktan 
devlet sorumludur. Gele-
ceğimizin teminatı olan ço-
cuklarımızın ülkemizde 
güven ve huzur için de eşit 
şartlarda yaşaması için ge-
reken tüm tedbirler alın-
malıdır. Ayrıca; okullarda , 
çocuklarımıza günde 1 
öğün ücretsiz yemek veril-
meli, çocuklarımızın sağ-
lıklı beslenebilmeleri, gü-
venli yaşayabilmeleri için 
gereken önlemler alınma-
lıdır. Atamızın dediği gibi; 
Vatanı korumak çocukları-
mızı korumakla başlar" 
diye konuştu.

(Gülsen Dikgöz)

CHP Giresun Milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş, ço-
cukların sorunlarını dile ge-
tirdi.

Mil letveki li Gezmiş, 
"Dünya Çocuk Hakları 
Günü" dolayısıyla Mec-
lis'te yaptığı konuşmada, 
"Ülkemizdeki çocukların 
hali maalesef can yakıyor, 
tablo içler acısı" dedi.

Konal, Cumhurbaşkanı
Erdoğan'ın Cezayir heyetinde! H
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Dalgalar kara yolunu çökertti!
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letvekili Ertuğrul Gazi 
Konal, “Cumhurbaşkanı-
mız Recep Tayyip Erdoğan 
ile birlikte Türkiye Heyeti 
olarak, Cezayir Cumhur-

başkanı Abdülmecid Teb-
bun'un davetine icabetle, 
Türkiye ile Cezayir arasın-
daki Yüksek Düzeyli İşbirli-
ği Konseyi Toplantısına ka-

tılmak üzere Cezayir ziya-
retine gidiyoruz.” Açıkla-
masında bulunarak, de-
taylı bir bilgi vermedi.

Gündemin sıcak oldu-

ğu ziyarette, Türkiye- Ce-
zayir ilişkileri ve Gazze’de 
yaşananlar ana gündem 
konusu olacak. 

(Gülsen Dikgöz)

AFAD, Kahramanma-
raş merkezli 11 ili etkileyen 
depremler için başlatılan 
“Türkiye Tek Yürek” yardım 
kampanyasına des tek 
veren Giresun İl Müftülü-
ğüne “Teşekkür Belgesi” 
gönderdi.

Giresun İl Müftülüğü, 
Kahramanmaraş merkezli 
depremlerin ardından ya-
raları sarmak için ilk gün-
den itibaren AFAD koordi-
nesinde başlatılan yardım 
ça lış ma la rı na des tek 
verdi.

Bu kapsamda, Afet ve 
Acil Durum Yönetimi Baş-
kanlığı (AFAD) tarafından 
“Türkiye Tek Yürek” yardım 
kampanyasına sunduğu 
katkı dolayısıyla İl Müftülü-
ğüne teşekkür belgesi gön-
derildi.

AFAD Başkanı Vali 
Okay Memiş imzasıyla gön-
derilen “Teşekkür Belgesi”, 
Giresun İl Afet ve Acil 
Durum Müdürü Murat Ca-
vunt tarafından İl Müftü Yar-
dımcısı Fatih Sarıgül’e tak-

“Zor günleri hep birlikte 
aştık”

AFAD Müdürü Cavunt 
ise, depremlerden sonra 
“Devlet-millet el ele” sefer-
ber olarak, büyük bir daya-
nışma ve birliktelik örneği 
gösterildiği belirterek, “Bu 
zor günleri birlik, beraberlik 
ve dayanışma ile aştık. Gi-
resun İl Müftülüğünün yar-
dım kampanyamıza gös-
terdiği teveccühten dolayı 
teşekkür eder, kampanya-
ya destek veren değerli 
hemşehrilerimize şükran-
la rımızı sunarız. Her 
zaman olduğu gibi, bugün 
de yarın da biriz, berabe-
riz” diye konuştu. 

(Mehmet Yaşar)

dim edildi.
“Yaralarımızı el birliğiy-

le sardık”
İl Müftü Yardımcısı Sa-

rıgül, Giresun halkının, din 
görevlilerinin ve TDV gö-
nüllülerinin katkılarıyla, 
depremzedelerin acılarını 
en aza indirmek için büyük 
bir özveriyle çalıştıklarını 
belirtti.

Toplanan yardımların, 
ihtiyaç sahiplerine zama-
nında ve doğru bir şekilde 
iletilmesi için tüm gayreti 
gösterdiklerini ifade eden 
Sarıgül, “İl Müftülüğü ve 
Türkiye Diyanet Vakfı Gi-
resun Şubesi olarak, 12 tır 
dolusu yardım malzemesi-
ni deprem bölgesine gön-

derdik. Gönüllü din görevli-
lerimizden oluşan İl Müftü-
lüğü ekipleri, deprem böl-
gesinde cenaze ve defin iş-
lemleri ile insani yardım ça-
lışmalarına katıldı, dep-
remden etkilenen ailelere 
manevi destek hizmeti 
sundu. Türkiye Diyanet 
Vakfı (TDV) Gi re sun 
Arama Kurtarma Ekibimiz 
ise arama kurtarma çalış-
malarına katıldı.

Bu vesileyle, deprem-
zedelerin her zaman ya-
nında olan, desteklerini 
esirgemeyen tüm vatan-
daşlarımıza, din görevlile-
rimize ve gönüllülerimize 
en içten teşekkürlerimizi 
sunarız.” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, Cezayir 
Cumhurbaşkanı Abdülme-
cid Tebbun'un daveti üzeri-
ne Cezayir’e gidiyor. Cum-
hurbaşkanı Erdoğan’ın Ce-
zayir heyeti içinde Milliyet-
çi Hareket Partisi Giresun 
Milletvekili Ertuğrul Gazi 
Konal’da bulunuyor.

Cezayir Cumhurbaşka-
nı Abdülmecid Tebbun'un 
daveti üzerine özel uçak 
"TUR" ile saat 10.00'da Ce-
zayir'e yola çıkan Türkiye 

heyetinin; Cezayirdeki zi-
yaretinin ana gündemi, iş-
galci İsrail'in Gazze'ye yö-
nelik saldırıları olacak.

Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan ile Dışişleri Bakanı 
Hakan Fidan, Aile ve Sos-
yal Hizmetler Bakanı Ma-
hinur Özdemir Göktaş, 
Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanı Alparslan Bayrak-
tar, Hazine ve Maliye Ba-
kanı Mehmet Şimşek, Milli 
Savunma Bakanı Yaşar 
Güler, Ticaret Bakanı 

Ömer Bolat, Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Milli İstihbarat 
Teşkilatı Başkanı İbrahim 
Kalın, Cumhurbaşkanlığı 
İletişim Başkanı Fahrettin 
Altun ,Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Büyükelçi 
Akif Çağatay Kılıç ve Milli-
yetçi Hareket Partisi Gire-
sun Milletvekili Ertuğrul 
Gazi Konal'da da Ceza-
yir'e gitti.

Ziyaret öncesi sosyal 
medya hesabından payla-
şımda bulunan Giresun Mil-

Tirebolu’da Aksa Do-
ğalgaz ve Belediye Baş-
kanlığı tarafından sürdü-
rülen Doğalgaz Hattı dö-
şeme çalışmaları büyük 
bir hızla devam ederken, 
söz konusu çalışmalar ne-
deniyle köstebek yuvası 
haline gelen yollar da ive-
dilikle kapatılıyor.

Çarşı Mahallesi civa-
rında devam eden Doğal-
gaz Hattı çalışmaları 
hummalı bir şekilde sür-
dürülürken, çalışmalar 
nedeniyle kazılan yollar, 

kısa zamanda araç ve yaya 
trafiğine açılıyor. Söz konu-
su çalışmalarda görev 
yapan personellere kolay-
lıklar dileyen Tirebolu Bele-
diye Başkanı Burhan Takır, 
ilçemize gelen bu hizmetin 
en kısa zamanda hayata 
geçirilmesi için geceli-
gündüzlü çaba sarf ettikle-
rini belirterek, “Tirebo-
lu’nun tamamını en kısa za-
manda Doğalgaza kavuş-
turacağız. Taşeron firmay-
la ortaklaşa yaptığımız ça-
lışmalar gayet süratli bir şe-

kilde devam etmekte-
dir.Cadde ve sokakları-
mızda yapılan kazı çalış-
maları sırasında verdiği-
miz rahatsızlıktan dolayı 
halkımızın anlayışlı dav-
ranışından dolayı kendi-
lerine teşekkür ediyoruz. 
Bu hizmet geldiğinde ilçe 
halkı olarak hepimiz 
rahat edeceğiz” şeklinde 
ifadeler kullanırken, ilçe-
nin kısa zamanda Doğal-
gaza kavuşacağını söz-
lerine ekledi. 

(Mahmut Bora)

Bir önceki dönem İYİ Parti saflarında Yerel Seçimlere katılan 
ve bu partiden kontenjan adayı olarak Belediye Başkan Yardımcı-
lığına seçilen Kazım Tarakçı, 2024 Yerel Seçimleri öncesi partisin-
den istifa ederek, Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) saflarına katıldı.

2024 yılı Mart ayı sonunda yapılacak Yerel Seçimler öncesi 
CHP’ye katılan Tarakçı’nın bu hareketi, ilçe siyaset arenasında 
derin etki yaratırken; Tarakçı’ya CHP’ye katılım rozetini Tirebolu 
Belediye Başkanı Burhan Takır ile CHP İlçe Başkanı Fatma İyice 
taktı. Tirebolu Belediyesi’nde Başkan Yardımcılığı ve Başkan Ve-
killiği yapan Kazım Tarakçı’nın, 2024 yılı Yerel Seçimler öncesi 
CHP’ye katılması, Parti Teşkilatı’nda ve üyeler arasında büyük 
memnunluk yaratırken; Tarakçı’nın, Belediye Başkanlığı için yeni 
partisinden aday gösterileceği de gündem konusu oldu. 

(Mahmut Bora)

Konal, Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın Cezayir heyetinde!

AFAD'dan Giresun İl Müftülüğüne teşekkür

Tirebolu’nun Körliman 
Mahallesi’nde bulunan ve 
depreme dayanıklı olma-
dığı gerekçesiyle yaklaşık 
2 yıl önce eğitim-öğretime 
kapatılan Şehit Binbaşı 
Hüseyin Avni Alparslan 
İlköğretim Okulu’nun yeni-
den yapımıyla ilgili ihale 
onayının çıktığı bildirildi.

Konuyla ilgili olarak 
ilçe kamuoyuna bir açıkla-
mada bulunan Ak Parti Ti-
rebolu İlçe Başkanı Tayyip 
Çamur, söz konusu oku-
lun ihalesinin takipsizlik yü-
zünden bir süredir yapıla-
madığını belirterek, İlçe 
Teşkilatı olarak son yap-
tıkları girişimler sonucu il-
gili okulun ihalesinin Milli 
Eğitim Bakanlığı tarafın-
dan yapılması için uygun 
görüş belirtildiğini ve iha-
lenin en kısa zamanda ya-
pılması yönünde Giresun 
Valiliği’ne onay verildiğini 
kaydetti.

Söz konusu okulun iha-
leye çıkarılması konusun-
da kendilerine destek olan 
Giresun Ak Parti Milletve-
killeri Ali Temürve Prof. Dr. 
Nazım Elmas’a, İl Başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz’a, İl 
Milli Eğitim Müdürü Ertuğ-

rul Tosunoğlu ile Strateji 
Başkanı Ercan Türk ve 
İlçe Milli Eğitim Müdürü 
İbrahim Yılmaz’a teşek-
kürlerini ilettiğini kayde-
den İlçe Başkanı Çamur, 
ayrıca b u işin takibinde 
kendilerini yalnız bırakma-

yan İl Genel Meclisi Üyele-
ri Murat Arslan ve Mehmet 
Şener ile Yönetim Kurulu 
üyesi arkadaşlarına da 
minnet ve şükran duygula-
rını da sunduğunu ifade 
etti.

(Mahmut Bora)

Tirebolu Şehit Binbaşı Hüseyin Avni Alparslan İlköğretim Okulu'nun ihalesi için onay çıktı

Körlimanlılara müjdeli haber!

Tirebolu, Doğalgazda hız kesmiyor!

Tirebolu'da bomba etkisi yaratan transfer…

Kazım Tarakçı, CHP'ye geçti!
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Eczacı
Nurdan YILMAZ

Konu:

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Giresun'un Espiye ilçe-
sinde, Karadeniz'de etkili 
olan fırtına nedeniyle olu-
şan dalgalar sahil yolunda 
hasara yol açtı. Giresun Va-
liliği'nden yapılan açıkla-
maya göre, 20 Kasım 2023 
Pazartesi günü Karadeniz 
Sahil Yolu'nun Espiye-
Tirebolu Devlet yolu Km: 
61+500 mevkisinde, Trab-
zon-Giresun istikametinde 
deniz tahribatı nedeniyle 
bölünmüş yolun bir şeridi 
çöktü. Trafik tek şeritten 
sağlanıyor.

Yalı Mahallesi Güce 
Kavşağı mevkiinde kara 
yolunun bir kısmında de-
nizde oluşan dalgalar so-
nucu çökme meydana 
geldi.

Karayolları ve trafik 
ekipleri tarafından bölgede 
güvenlik önlemleri alındı.

K a r a d e n i z  S a h i l  
Yolu'nun deniz tarafında 
bulunan beton blok istinat 
duvarının deniz dalgaları 
nedeniyle altının boşalma-
sı ve beton bloğunun bir 
kısmının kopması ve em-
niyet şeridinin (banketin) 
25 metrelik bölümün asfalt 
kaplama zemin altının yak-
laşık 1.5 metre boşalması 
nedeniyle yol tek şeride dü-
şürülerek trafik akışı sağ-
lanıyor.

Bölgede Giresun-Ordu 
güzergahında ulaşım tek 
şeritten kontrollü olarak 
sağlanıyor. 

(Haber Merkezi)

D VİTAMİNİ

Giresun'un Alucra ilçesinde, Alucra Müftülüğü ta-
rafından yaptırılan İkra 4-6 Yaş Kur'an Kursu binası-
nın oyun salonu tamamlandı. 4-6 yaş grubu çocukla-
rın Kur'an-ı Kerim ve dini bilgiler eğitimi aldığı kursta, 
çocukların eğlenerek öğrenmelerini sağlamak ama-
cıyla oyun salonu inşa edildi.

Rengarenk oyuncaklar, eğitici materyaller ve oyun 
alanları ile donatılan oyun salonunda minikler, oyun 
salonunda çeşitli oyunlar oynayarak hem eğleniyor 
hem de öğreniyor. Alucra Müftülüğü ve hayırsever va-
tandaşlar tarafından tarafından yaptırılmış olan yeni 
oyun salonu binasında çocukların eğlenceli zaman 
geçirmesi hedefleniyor.

Alucra Müftüsü Adem Akçelik, oyun salonunun ço-
cukların gelişimi için önemli bir katkı sunduğunu söy-
ledi. Adem Çelik yaptığı paylaşımda "Geçen yıl bu za-
manlar yapımına başlamış olduğumuz ikra 4-6 yaş 
Kur'an kursumuzun final çalışmalarından birinde yine 
fedakar arkadaşlarla beraberdik. Saat 10.00'da baş-
layan mesaimiz an itibariyle son rötuşlar kalmakla be-
raber bitme aşamasına geldi. Bu çalışmada desteğini 
bizden esirgemeyen kıymetli hayır severlerimize canı 
gönülden teşekkür ediyoruz" dedi. (Mehmet Yaşar)

Giresun'un Şebinkarahisar ilçesinde Giresun 
Doğa Sporları Spor Kulübü'nün düzenlediği etkinlikte 
doğaseverler, Orta Çağ'dan kalma tarihi Meryem Ana 
Manastırına yürüyecek. Kaya içi oyma şekliyle yapı-
lan ve Sümela Manastırına benzerliği ile öne çıkan 
Şebinkarahisar Meryemana Manastırında son bulan 
yürüyüş gerçekleştirecekler.

İlçenin Avutmuş Mahallesi Sarıkaya bölgesinden 
Meryem Ana Manastırı güzergâhında 9 kilometrelik 
yürüyüş düzenlenecek. Giresun Doğa Sporları Spor 
Kulübü tarafından organize edilen etkinlikte 26 
Kasım Pazar günü gerçekleşecek.

Yürüyüşte “Kadına Yönelik Şiddete Karşı Ulusla-
rarası Mücadele” günü kapsamında Giresun Beledi-
yesi işbirliği ve katılımı ile gerçekleşecek. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Son yayımlanan "İl Müf-
tüleri Kararnamesi" ile Gi-
resun İl Müftülüğüne ata-
nan Selçuk Kılıçbay’a "ha-
yırlı olsun" ziyaretleri sürü-
yor.

Giresun İl Müftüsü Sel-
çuk Kılıçbay, kendisine "ha-
yırlı olsun" ziyaretine gelen 
sivil toplum kuruluşu tem-
silcilerini, akademisyenle-
ri, müftü ve din görevlilerini 
makamında kabul etti.

İl Müftüsü Kılıçbay, 
emekli Müftü Mustafa Ko-
lukısaoğlu, Giresun Üni-
versitesi İlahiyat Fakültesi 
Öğretim Üyeleri Doçent 
Doktor İslam Demirci ile 
Doktor Kamil Ruhi Albay-
rak, Bulancak İlçe Müftüsü 
Cevat Erişti, Eynesil İlçe 
Müftüsü Hüseyin Hacıfet-
tahoğlu, Keşap İlçe Müftü-
sü Hüseyin İspiroğlu, Espi-
ye İlçe Müftüsü Osman 
Gülbe, Piraziz İlçe Müftüsü 
Haydar Bektaşoğlu, Ça-

Engin Öztürk, Giresun Üni-
versitesi Selim Han Camii 
Dernek Başkanı Mustafa 
Başer, İlim Yayma Cemi-
yeti Giresun Şube Başkanı 
Cemalettin Aydınoğlu, Ev-

nakçı İlçe Müftüsü Yunus 
Özdamar, Manisa Akhisar 
İlçe Müftüsü Muhammet 
Salman, Giresun Esnaf ve 
Sanatkarları Odaları Birliği 
Başkanı Ali Kara, Giresun 

rensel Hafızlar Derneği 
(EHAD) Giresun Şubesi 
Başkanı Ömer Hakyemez, 
Giresun İnsan Hak ve Hiz-
metleri (İHH) Başkanı 
Fethi Elmas, Eğitim Plat-
formu Başkanı Abdullah 
Önal, Semerkand Vakfı Gi-
resun Temsilcisi Ertuğrul 
Gazi, Türkiye Diyanet 
Vakfı Kadın Kolları Gire-
sun Şubesi yönetimi, TDV 
gönüllüleri ve din görevli-
leriyle görüştü.

Kendisine görevine 
başlamasından dolayı "ha-
yırlı olsun" temennisinde 
bulunan konuklarına te-
şekkür eden Müftü Kılıç-
bay, ziyaretlerden duydu-
ğu memnuniyeti dile getir-
di.

Müftü Kılıçbay, çiçek 
gönderen, telefonla ara-
yan ve sosyal medya üze-
rinde tebrik mesajı gönde-
ren herkese teşekkür etti. 

(Gülsen Dikgöz)

Otelciler ve Kahveciler 
Odası Başkanı Ercan 
Ayhan, Giresun Berberler 
ve Kuaförler Odası Başka-
nı Ayhan Konar, Müftülük 
Site Camii İmam Hatibi 

Kılıçbay'a "hayırlı olsun" ziyaretleri

Giresun Belediyesi 
şehir genelinde vatandaş-
ların daha kaliteli vakit ge-
çirebileceği çocukların ise 
keyifle vakit geçirebilece-
ği yeni yaşam alanları ve 
park sayısını artırmak için 
yürüttüğü çalışmalara tüm 
hızıyla devam ediyor.

Park ve Bahçeler Mü-
dürlüğü ekipleri, yeni 
parkların yanı sıra mevcut 
parkların modernizasyo-
nu yaparken parklara ye-
tişmiş ağaç, fidan dikimi 
ile birlikte mevsimlik çiçek 
ve süs bitkileri de dikiyor.

Yeni yapılan park ve 
yeşil alanlarla birlikte Gi-
resun’un yeşiline yeşil kat-
maya devam edilirken, bu 
bağlamda prestij değeri 
yüksek estetik ve modern 
parkların sayısı artıyor.

Yürütülen çalışmalar 
kapsamında, şehirdeki 
park sayısı 80’i aşarken, 
son olarak Küçükköy Ma-

yor.
BAŞKAN 

ŞENLİKOĞLU:
'YEŞİL ALANLARLA 

HUZUR VE NEZİH OR-

hallesi ve Aksu Mahallesi 
Cem Sokak'ta çocuk parkı 
yapım çalışmaları tamam-
landı.

Gedikkaya Mahallesi 

TAMLAR İNŞA 
EDİYORUZ’

Yeni parklarla birlikte 
çocukların yüzü gülerken, 
Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, ailelerin ço-
cuklarıyla gönül rahatlı-
ğıyla vakit geçirebilecek-
leri park sayısını da artır-
dıklarını kaydetti.

Başkan Şenlikoğlu: 
“Yeşil alan yoğunluğunun 
sürdürülebilir yaşam tarz-
larını teşvik eder düşün-
cesinden yola çıkarak, va-
tandaşlarımıza nezih ve 
huzurlu alanlar inşa edi-
yoruz. Şehrimizin yeşil 
alan miktarına her geçen 
gün yenilerini ekliyoruz. 
Çocuklarımız parklarda 
doya doya oynasın diye 
şehrimizde hazır olan 
parklarımızı onarıyoruz, 
ihtiyaç olan yerlere park-
lar yapmaya devam edi-
yoruz” dedi. 

(Dursun Onur)

Sardunya Sokak ile Erikli-
man Mahal lesi Sahil 
Sokak'ta bulunan çocuk 
oyun parklarının peyzaj 
çalışmaları ise devam edi-

Yeşil alan ve parklar hızla artıyor

Alucra'da 4-6 Yaş
Kuran kursundaki

oyun salonu minikleri
heyecanlandırdı

Dalgalar kara yolunu çökertti!

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Meryem Ana
Manastırına

doğa yürüyüşü
düzenlenecek! 

Özellikle kış aylarında ve güneş ışığına erişimin sı-
nırlı olduğu bölgemizde, D vitamini eksikliği konusunda 
kaygılarımız giderek artıyor.Peki, bu vitamini nasıl ala-
biliriz? Vücut için faydaları nelerdir? Tüm bu soruların 
cevabını bu yazımda bulacağınıza emin olabilirsiniz.

D vitamini nedir?
D vitamini, yağda çözünen bir vitamindir. Sağlıklı ke-

mikler oluşturmak ve kemik sağlığını korumak için çok 
önemlidir.

D vitamininin faydaları nelerdir?
•Bağışıklık sistemini güçlendirir.
•Depresyon ve sıkıntılı ruh hallerinin önlenmesi için 

etkilidir.
•Kemik sağlığı için olmazsa olmazlar arasındadır. 

Kemik erimesini ve eklem ağrısını engeller.
•Kanserli hücrelere karşı mücadele eder.
•Zihinsel fonksiyonların düzenli çalışması için etkili-

dir.
•Cildin daha parlak ve sağlıklı görünmesinde önemli 

rol oynar.
D vitamini kaynakları nelerdir?
Yumurta sarısı, toprakta kendiliğinden çıkmış ve 

güneş görmüş mantarlar (kültür mantarları D vitamini 
içermiyor), inek sütü, havuç, brokoli, somon, sardalya, 
ton, uskumru gibi yağlı balıklar D vitamini açısından iyi 
bir kaynaktır.

Günlük D vitamini ihtiyacı besinlerle sadece %20 kar-
şılanabilir. Geri kalanı için cildimizin güneş ışığı ile bu-
luşması şart. Ultraviyole ışınlarının cilde temasından 
sonra, oluşan metabolik süreçler neticesinde D vitamini 
üretilir. Her gün yüzler ve kollar açık olacak şekilde gü-
neşin geliş açısına bağlı olarak (en ideal saatler 11:00-
15:00) 20-30 dakika güneşlenmek gerekir.

D vitamini takviyeleri nelerdir?
Güneş ışığından ve bazı besin kaynaklarından yeterli 

vitamini alamazsanız, D vitamini takviyesi ihtiyacınız do-
ğabilir. D vitamini takviyeleri genellikle tablet, kapsül, 
sprey veya damla formunda bulunur.Takviye dozu, yaşa, 
cinsiyete, sağlık durumuna ve D vitamini seviyelerine 
bağlı olarak değişir. Bu takviyeleri yağ içeren bir besinle 
almak daha iyi emilmesini sağlar. Sabah saatlerinde kul-
lanırsanız, gün içindeki enerjiniz ve hareketleriniz için 
destekleyici olur.

Önerilen günlük D vitamini;
•12 aya kadar çocuklar için 400 IU,
•1-70 yaş arası 600 IU,
•70 yaş üzeri kişiler için 800 IU seviyelerinde seyret-

mektedir.
D vitamininin iki türü vardır: D3 (kolekalsiferol), 

balık da dahil olmak üzere hayvanlarda bulunan ve güneş 
ışığına temas halinde derinin ürettiği türdür. D2 ise man-
tar gibi bitkisel gıdalarda var. D3 daha etkili olduğundan 
vitamin takviyelerinde bu tür tercih ediliyor.

D vitamini vücutta depolanan bir vitamin; bu nedenle 
doktor ve eczacı kontrolünde kullanılmalıdır. Altı ayda 
bir vitamin ve kalsiyum düzeyi kontrol ettirilmelidir; 
çünkü fazla kullanılması kalp ritim problemleri, böbrek 
taşı oluşumu, kalsiyum fazlalığı gibi birçok soruna neden 
olabilir.

Bunları biliyor muyuz?
D3 vitaminini K2 vitamini ile birlikte almak, kalsiyu-

mun vücutta doğru yerlerde (kemiklerde ve dişlerde) de-
polanmasını sağlar; ayrıca kireçlenmeyi, kalsiyumun ge-
rekli olmayan yerlerde (atardamarlarda ve vücudun diğer 
yumuşak dokularında) birikmesini engeller.
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Giresun Valisi Mehmet 
Fatih Serdengeçti, ilçe zi-
yaretlerine devam ediyor. 
Vali Serdengeçti’nin son 
ilçe durağı Espiye oldu. 
Vali Serdengeçti, kayma-
kamlık, İlçe Aile Destek 
Merkezi ve belediyeyi zi-
yaret etti. Esnaf ve vatan-
daşlarla ise çay içererek, 
sohbet etti. Vali Serden-
geçti’ye ziyaretinden dola-
yı teşekkür eden Belediye 
Başkanı Mustafa Karade-
re, “Espiye olarak gerçek-
leştirdiğimiz projelerle ilçe-
mizi daha yaşanabilir hale 
getirmeye çalışıyoruz. Va-
limizin destekleriyle bu ça-
lışmalarımızı daha da güç-
lendireceğimize inanıyo-
ruz” dedi. Vali Serdengeçti 
de, Espiye'nin potansiyeli 
ve güzellikleri karşısında 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, ilçede yapılan ça-
lışmaların hemşehrilerin 
yaşam kalitesine olumlu 

dından Espiye Kayma-
kamlığına geçen Vali Ser-
dengeçti, Espiye Kayma-
kamı Taner Tengir ile Espi-
ye Belediye Başkanı Mus-
tafa Karadere ve kurum 
amirleriyle bir araya geldi. 
Kaymakam Tengir tarafın-
dan Espiye’nin tarihi, coğ-
rafyası, nüfusu, idari ve 
sosyal durumu, asayiş ve 
güvenlik durumu, ekono-
mik durumu, sağlık hizmet-
leri, eğitim, tarım ve hay-
vancılık, turizm, mahalli 

katkılarda bulunduğunu 
ifade etti.

Aile Destek Merkezi ça-
lışanları ve Kaymakam 
Tengir, Vali Serdengeçti'ye 
merkezle ilgili olarak; Cum-
hurbaşkanlığı tarafından 
Sosyal Yardımlaşma ve 
Dayanışma Vakıfları bün-
yesinde hayata geçirilen 
proje kapsamında açıldığı-
nı, ailenin temeli olan ka-
dınlara meslek edindirmek 
ve kadınların çalışma ha-
yatında kalifiye eleman ol-
malarını sağlamak ama-
cıyla kişisel gelişim ve be-
ceri kursları düzenlendiği 
bilgileri aktarıldı. Vali Ser-
dengeçti, merkezde yer 
alan atölye sınıfları, ders-
lik, mutfak ve yemekhane 
ile çocuk oyun alanında in-
celemelerde bulunarak kur-
siyerlerle bir süre sohbet 
etti. Yaptıkları ürünlerle il-
gili bilgi alan Vali Serden-
geçti, oyun alanındaki ço-

idareler, İlçe Özel İdaresi 
ve KÖYDES projeleri ile 
gerçekleştirilen yatırımlar 
başta olmak üzere güncel 
durum ve yerel yönetim fa-
aliyetleri hakkında ayrıntılı 
bilgi verildi. Kaymakamlık 
ziyaretinin ardından Espi-
ye Belediye Başkanlığını zi-
yaret eden Vali Serdengeç-
ti, Espiye Belediye Başkanı 
Mustafa Karadere ile bir 
araya gelerek ilçenin genel 
durumu, yapılan projeler 
ve hedeflenen çalışmalar 

cuklarla da yakından ilgile-
nerek onlara oyuncak he-
diye etti.

Ziyaretin sonunda Ser-
dengeçti, “ADEM yetkilile-
rine ve personeline çalış-
malarından dolayı teşek-
k ü r  e d e r e k ,  ' E s p i-
ye'deyiz...' başlığıyla "5 
kurs eğitmeni ve 82 kursi-
yer ile birlikte hizmet veren 
Aile Destek Merkezimizi 
(ADEM) ziyaret ederek yü-
rütülen çalışmaları yerinde 
inceledik. Kişisel gelişim 
ve beceri faaliyetlerinin iti-
nay la  sür dü rü l dü ğü 
ADEM'de 2024'ten itiba-
ren çini, takı tasarımı, 
kumaş boyama, süs ve he-
diyelik eşya yapımı, iğne 
oyası vb. kurslar da veri-
lecek. Hayatın her alanın-
da başarıyla gurur duydu-
ğumuz kadınlarımızın des-
tekçisi olmaya devam ede-
ceğiz” ifadelerini kullandı.

ADEM ziyaretinin ar-

hakkında bilgi aldı. Vali Ser-
dengeçti, Başkan Karade-
re’ye ilçeye kazandırmış ol-
duğu hizmetlerden dolayı 
teşekkür ederek görevinde 
başarılar diledi. Başkan Ka-
radere de Vali Serdengeç-
ti'ye nazik ziyaretlerinden 
dolayı şükranlarını sundu.
“BİRLİĞİMİZ VE BERA-

BERLİĞİMİZ DAİM 
OLSUN”

Vali Serdengeçti, Espi-
ye Belediye Başkanlığı zi-
yaretinin ardından ilçedeki 

esnafları ziyaret ederek 
yerel işletmelere ve esnafa 
olan desteğini bir kez daha 
gösterdi. Esnafın beklenti 
ve önerilerini dinleyen Vali 
Serdengeçti, onlarla sami-
mi bir diyalog kurarak "Her 
caddesinde, her sokağın-
da ayrı bir huzur var. De-
ğerli esnafımızı ziyaret ede-
rek işlerinde bereket dile-
dik, hasbıhal ettik. Güler 
yüzlü hemşehrilerimize 
şükranlarımı sunuyorum” 
dedi. (Giresun Valiliği)

Giresun Barosu Tiyat-
ro Kulübü tarafından Gi-
resun Vahit Sütlaş sah-
nesinde "Devekuşu Or-
taya Karışık" adlı oyun 
avukatlar, stajyer avukat-
lar, hakimler, savcılar, ad-
liye personelleri, aileleri, 
Özel Ada ve Kent Hasta-
nesi çalışanları ve dışarı-
dan gelen misafirleri için 
üc retsiz sahne lendi. 
Yoğun katılım ile sahne-
lenen oyun ve perfor-
manslar büyük beğeni 
topladı. Giresun Barosu 
Başkanı Av. Soner Kara-
demir, Av. Güngör Bölük-
başı, Av. Aylin Benek Çift-
ci, Av. Mustafa Çiftci, Av. 

Sefa Öztürk, Av. Eren Naci 
Aksoy, Elif Yıldırım, Stj. Av. 
Kardelen Turan, Stj. Av. 

İzlem Anapa ile Hafize Der-
beder ve Ali İlker Pir'in oy-
nadığı oyunun yönetmenli-

ğini Erdoğan Cüneyt Ka-
manoğlu yaptı. 

(Mehmet Yaşar)

Hava sıcaklıklarının 7 
derecenin altına düştüğü 
yerlerde 1 Aralık’ı bekle-
meden kış lastiğine geçil-
mesi gerektiğini hatırlatan 
TESK Genel Başkanı Ben-
devi Palandöken, “Ülkemi-
zin dört bir yanında sıcak-
lık farkları göz önünde bu-
lundurularak kış mevsimi-
nin daha erken hissedil-
meye başlandığı bölgele-
rimizde 1 Aralık beklenme-
den kış lastiğine geçilmeli. 
Trafik kazalarına yalnızca 
ticari araçlar değil özel 
araçlar da sebebiyet vere-
biliyor. Bu yüzden hem 
kendi güvenliğimiz hem de 
trafikteki diğer araçların gü-
venliği için kış lastiği tak-
mayı tüm araç sahipleri 
ihmal etmemeli. Öte yan-
dan kış aylarının hissedil-
diği bu günlerde araçların 
kışlık bakımları mutlaka 
yaptırılmalı” dedi.

“ARAÇLARIN
YAĞI, SUYU,

FİLTRELERİ VE
AKÜSÜ KONTROL 

EDİLMELİ”
Araçların kışlık bakımı 

ve kış lastiği konusunda 
tüm sürücülere uyarıda bu-
lunan Türkiye Esnaf ve Sa-
natkârları Konfederasyo-
nu (TESK) Genel Başkanı 
Bendevi Pa landöken, 

“Kışın artan yağışlar, sis, 
gizli buzlanma ve yolların 
kaygan olması gibi olum-
suz hava şartları olası tra-
fik kazası yaşanma riskini 
artırıyor. Kazalardan ka-
çınmak ve daha güvenli 
sürüş için hava sıcaklıkları 
7 derecenin altına indiği 
bölgelerde ticari ya da özel 
araç demeden, zorunluluk 
gibi düşünmeden tüm va-
tandaşlarımız kış lastiğine 
geçmeli. Araçların yağı, 
suyu, filtreleri, bujileri, fren 
tertibatları, silecekleri, hor-
tumları, akü ve lastikleri 
şimdiden kontrol edilmeli. 
Ba la ta lar, elekt ro nik 
aksam, kalorifer-klima sis-
temi kısacası araçtaki 

bütün mekanizmalar göz-
den geçirilmeli. Araç bakı-
mı için yapılan harcamalar 
külfet gibi görünse de as-
lında bütçeye zarardan 
çokfayda sağladığı unutul-
mamalı” diye konuştu.
“ARACINIZIN BAKIMINI 
YAPARAK PARANIZI CE-

ZALARA VERMEYİN”
Araç bakımına harca-

nacak paranın cezalara 
harcanacak paralardan 
daha kârlı olduğunun altı-
nı çizen Palandöken, “1 
Aralık’tan itibaren zorunlu 
kış lastiğine uymayan tica-
ri araçlara 2 bin 568 lira 
ceza kesilecek. 31 Ara-
lık’tan itibaren ise yeni 
yılda ceza tutarı yeniden 

değerlendirme oranında 
yüzde 58.46 artırılarak gün-
cellenecek. Sürücüler araç 
bakımını yaptırıp kurallara 
uyarak hem cebini hem de 
aracını korumalı. Bu kış 
geçmiş yıllardan ders çıka-
rılarak kış lastiği ve araç ba-
kımları ihmal edilmemeli. 
Aracımızı olumsuz hava 
şartlarına uygun hale getir-
mek için illa yoğun kar ya-
ğışını beklemek zorunda 
değiliz. Zorunlu uygulama-
nın başlamasına kısa bir 
zaman kala yoğunluk ya-
şanmaması için vatandaş-
larımız daha önceden kış 
lastiği takmalı” şeklinde ko-
nuştu. 

(Mehmet Yaşar)

Espiye'de sıcak ve samimi sohbet

Sürücülere kış lastiği uyarısı

Baro’dan “Devekuşu ortaya karışık" adlı oyun!
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MHP Milletvekili Konal, Giresun’un elektrik 
altyapısından kaynaklı sorunları dile getirerek, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’a her 
dönem yüksek destek veren Giresun ve özel-
likle kırsal ilçe ve köylerin elektrik problemleri-
nin çözümü için Enerji ve Tabii Kaynaklar Ba-
kanı Bayraktar’dan Giresunlular adına destek 
istedi.

Milliyetçi Hareket Partisi Giresun Milletve-
kili Ertuğrul Gazi Konal, Plan Bütçe görüşme-
lerinde Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Al-
paslan Bayraktar’dan Giresun’un elektrik hat-
ları ve enerji akımı üzerindeki problemlerini 
dile getirerek, çözüm noktasında desteklerini 
istedi. Teknolojinin üst seviyelerde olduğu bir 
çağda, Giresun'da ilçe, köy ve yaylalarında 
büyük elektrik sorunu yaşandığına dikkat 
çeken Milletvekili Konal, “Birçok ilçe ve köyleri-
mizde elektrik hatları çok eski yıllardan kalma, 
hatta elektrik hatlarının geçmesi için dikilmiş di-
reklerin tam tersi durum olan tellerin direkleri 
ayakta tuttuğuna dair birçok örnek vardır. 
Trafo ve akım yetersizliği birçok ilçemizde 
büyük ölçüdedir” dedi.

“BU ÇAĞDA ARABA AKÜLERİYLE 
EVİNİN IŞIK SİSTEMİNİ ÇALIŞTIRAN 
İNSANLAR VAR”

Devletine, milletine bağlılık noktasında en 
üst seviyede her zaman kendini gösteren 
Doğu Karadeniz insanı çok bir şey beklemedi-
ğinin altını çizen Konal, “Yolumuz düzgün 
olsun, suyumuz aksın, elektriğimiz yansın” 
diyen Giresun yaylalarında bugün bu çağda 
araba aküleriyle evinin ışık sistemini çalıştır-
maya çalışan, süt ve süt ürünleri, dahası maki-
ne desteği alma ihtiyacı olan hastaları için je-
neratörlerle enerji sağlamaya çalışan bir dizi 
yaylalarımız bulunmaktadır. Bazı yayla ve köy-
lerimizde de vatandaşlarımız kendi hazırlattığı 
projelerle kendi cebinden yaptırdığı enerji hat-
larını ilgili kuruma kabul ettiremediği için usul-
süz elektrik tüketimi olarak tespit edilen gerçek 
fatura bedelinin 5 kat fazlasını ödemektedir. 
Hiçbir dönem, hiçbir zaman devletin 1 kuruşu-
na "Yetim hakkı." diyerek, tamah etmeyerek ka-
tiyen kaçak elektrik kullanmayan Giresunlula-
ra bu olumsuz durumun reva olmadığını düşü-
nüyorum” diye konuştu.

MHP Milletvekili Konal konuşmasının de-
vamında şunları kaydetti;

“İlgili dağıtım şirketi de kendince haklıdır. 
Bizim bölgemiz dağlık engebeli ve parçalı bir 
yapıya sahiptir; enerji hatlarının döşenmesi, 
bakımı, yatırım bedelleri diğer bölgelere göre 
Doğu Karadeniz'de maliyeti oldukça fazladır. 
Bu yüzden Sayın Cumhurbaşkanımıza her 
dönem yüksek destek veren Giresun ve özel-
likle kırsal ilçe ve köylerimize desteklerinizi 
beklemekteyiz. Ortak hayvancılık ve tarım yap-

tığımız yaylalardan bilindiği üzere bu prob-
lem yalnızca Giresun'un değil, Ordu ve Gü-
müşhane'de de yaşanmaktadır. Çözüm ola-
rak önceki dönemlerde planlanmış Karade-
niz sahilinin 35-40 kilometre güney hattında 
Ordu, Giresun, Gümüşhane'ye uzanan yük-
sek gerilim hattının yatırım programına alı-
nıp yapılması, akabinde bu hattan kuzey ve 
güney noktalarına dağıtım yapılması bölgeyi 
büyük ölçüde rahatlatacaktır. Sizin bunu ya-
pacak güçte ve vizyonda olduğunuzdan şüp-
hemiz asla bulunmamaktadır sayın baka-
nım” dedi. (Gülsen Dikgöz)

ÇKS’ye kayıtlı olmayan 
ama tarımsal üretim yapılan 
alanlar kayıt altına alınacak.

Tarım ve Orman Bakanlığı 
tarafından hazırlanan Çiftçi 
Kayıt Sistemi Yönetmeliğinde 
Değişiklik Yapılmasına Dair 
Yönetmelik, Resmi Gaze-
te'de yayımlanarak yürürlüğe 

yapılamayan alanlar “Taahhüt-
name" belgesi ile kayıt altına alı-
nabilecek. Böylece mülkiyet ve 
mirasçılık sorunları sebebiyle 
desteklerden faydalanamayan 
üreticiler de tarımsal destekler-
den yararlanabilecek. Mirasçı ya 
da hissedarlarca, taahhütname-
ye konu arazilere üretim yılı içeri-
sinde itiraz edilmesi durumunda 
bu arazilere ait kayıtlar, içinde bu-
lunulan üretim yılından itibaren ta-
ahhütname süresinin sonuna 
kadar, itiraz edilen hisselere te-
kabül eden alanlar için sonlandı-
rılacak. Verasetten iştirak olup ta-
ahhütname ile başvurulan arazi-
lere, hissedar ve/veya mirasçılar 

girdi. 2024 üretim yılı Çiftçi 
Kayıt Sistemi (ÇKS) başvuru-
ları 1 Eylül 2023 tarihinde baş-
ladı ve 2 Ocak 2024 tarihinde 
son bulacak. ÇKS Yönetmeli-
ğinde yapılan bu değişiklikle 
ÇKS'ye kayıt olamayan ama 
tarımsal üretim yapılan alan-
ların kayıt altına alınması he-

tarafından itiraz edilmesi duru-
munda bu arazilere ait kayıtlar 
içinde bulunulan üretim yılından iti-
baren taahhütname süresinin so-
nuna kadar verasete konu hisse-
lere itiraz edilen alanlar için sona 
erdirilecek. Tapu sicilinde kayıtlı 
malikin ölümü halinde miras hak-
kının, mahkeme ya da noterden 
alınmış veraset belgesinde belirti-
len mirasçılar adına tescil işlemi 
yapılmamış araziler, intikali yapıl-
mamış araziler kapsamında sayı-
lacak. İntikali yapılmamış araziler 
için taahhütnameyle gerçekleştiri-
len başvurulara mirasçılarca itiraz 
edilmesi durumunda, mirasçılık 
belgesi istenecek. Başvuru yapı-

defleniyor.
Yönetmeliğe göre, taah-

hütnameye konu araziler, üre-
tim yılına ait uydu görüntüle-
riyle ya da tespit komisyonları 
tarafından yerinde kontrol edi-
lecek. Tarımsal faaliyet yapı-
lan ancak mülkiyet ve miras-
çılık sorunu nedeniyle kayıt 

lan arazide, kendine ait hissesi ol-
maması durumunda hissedarlar-
la yapılmış kira sözleşmesi ya da 
taahhütname istenecek. Bu ara-
zinin verasetten iştirak olup, 
hisse oranları belli olmaması du-
rumunda tüm hissedarlarla yapıl-
mış kira sözleşmesi ya da taah-
hütname istenecek. Taahhütna-
meye konu arazilere ilişkin ÇKS 
kayıtları üretim yılının mart ayı içe-
risinde 15 gün süreyle il ve ilçe 
müdürlükleri ile muhtarlıklarda as-
kıya çıkarılacak. Hissedar ve/ 
veya mirasçılar haricinde daha 
sonra yapılacak itirazlar değer-
lendirmeye alınmayacak. 

(Tarım ve Orman Bakanlığı)

AK Parti Giresun Milletvekili 
Nazım Elmas, Harşit Savunma-
sı için şimdiye kadar birbirinden 
ayrı bir şekilde yürütülen çalış-
maların bundan sonra, Harşıt 
Savunması Vakfı çatısı altında 
yürütüleceğini belirdi.

Harşit Savunmasının resmi 
devlet protokolüne geçirilmesi 
için yürütülen çalışmalar hızlan-
dı.

AK Parti Giresun Milletvekili 
Nazım Elmas’ın koordinatörlü-
ğünde, Eski Orman Genel 
Müdür Yardımcısı Mustafa Öz-
kaya, Orman Bölge Müdürü 
Ahmet Ulukan, Eski Orman 
Bölge Müdürü Ahmet Güneş, 
Bölge Müdür Yardımcısı İbra-
him Ethem Gürsoy’un nezaret-
lerinde Harşit Savunması Vakfı 
kurulması için oluşturulan müte-
velli heyet ilk toplantısını yaptı.

Harşit Savunması Vakfının 
kurulması ile birlikte; Giresun 
Orman Bölge Müdürlüğü’nün Ti-
rebolu-Doğankent karayolu üze-
rinde Kuşkaya mevkiinde inşa-
atını devam ettirdiği “Harşit Sa-
vunması Mesire Alanının ” so-
rumluluğunun da bu vakıf kuru-
luşuna devredilmesi planlanı-
yor. Vakıf mütevelli heyeti ilk top-

lantısını Giresun Orman Bölge 
Müdürlüğü sosyal tesislerinde 
gerçekleştirdi.

Top lan tı ya, Mil let ve ki li 
Nazım Elmas’ın yanı sıra, İl 
Özel İdare Genel Sekreteri 
Tolga Erener, Esnaf ve Sanat-
kar Odaları Birliği Başkanı Ali 
Kara, Doğankent Belediye Baş-
kanı Rüşan Özden, Güce Bele-
diye Başkanı Aytekin Boduroğ-
lu, Gümüşhane ile Kürtün Bele-
diye Başkanı Enver Şen, Özkür-
tün Belediye Başkanı Yakup Tur-
gut, Eynesil Ören Belediye Baş-
kanı Mustafa Eren, Harşit Fede-
rasyonu Başkanı Temel Bile-
cen, Giresun Üniversitesi öğre-
tim elemanlarından Prof. Dr. 
Sezai Balcı, Doç. Dr. Ali Yılmaz, 
Öğr.Gör.  İsmai l  Bay ram, 
Öğr.Gör. Kamil Patan, MEB 
Şube Müdürü Adnan Yazıcı, İş 
Adamı Ayhan Akten, İş Adamı 
Yunus Kahveci, Yavuzkemal 
Eski Belediye Başkanı Abdullah 
Önal ile çok sayıda gönüllü de 
katıldı.

Harşit Savunması Vakfı’nın 
bu ilk kuruluş toplantısında, 
Vakıf Senedinin hükümleri ke-
sinleştirilerek, kuruluş çalışma-
larına katılacak mütevelli heyet 

üyeleri belirlendi.
Genel merkezinin Giresun 

merkez ilçede olması kararlaş-
tırılan Vakfın, 2023 yılı bitme-
den kuruluş dilekçesini Vakıflar 
Genel Müdürlüğüne vermesi 
bekleniyor.

Milletvekili Elmas, Harşit Sa-
vunması için şimdiye kadar bir-
birinden ayrı bir şekilde yürütü-
len çalışmaların bundan sonra, 
Harşıt Savunması Vakfı çatısı al-
tında yürütüleceğini belirterek, 
nihayi hedeflerinin Harşit Sa-
vunması şehitlerinin her yıl dev-
let protokolü ile anılması, belli 
merkezlere şehitler anıtı dikil-
mesi ve Savunma Müzesi oluş-
turulması olduğunu söyledi.

Mütevelli heyet adına konu-
şan Mustafa Özkaya ise, ecda-
dımızın hatırasını gerektiği gibi 
yad edememenin büyük bir ek-
siklik olduğunu, geç de olsa bu 
eksikliği en iyi şekilde gidermek 
için hızla çalışacaklarını ve yü-
rütülecek faaliyetlerin Vakıf ça-
tısı altında gerçekleşecek olma-
sının, sonuç alma ve sürdürüle-
bilirlik açısından büyük bir 
avantaj sağlayacağını dile getir-
di. 

(Haber Merkezi)

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı Devlet Hava 
Meydanları İşletmesi ( DHMİ) Genel Müdürlü-
ğü, Ordu- Giresun Havalimanı’nın 2023 yılı 
Ekim ayına ait hava yolu uçak, yolcu ve yük is-
tatistiklerini açıkladı.

Buna göre; Ordu-Giresun Havalimanı’nda 
ekim ayında, iç hat yolcu trafiği 85 bin 126, dış 

hat yolcu trafiği bin 293 oldu. Böylece ekimde toplam 
86 bin 419 yolcuya hizmet verildi.

Ekim ayında Ordu-Giresun Havalimanı’na iniş-
kalkış yapan uçak trafiği iç hatlarda 632, dış hatlarda 
8 olmak üzere toplamda 640’a ulaştı.

Yük (kargo+posta+bagaj) trafiği ise ekim ayında 
toplamda 709 ton oldu.

10 AYLIK VERİLER
Öte yandan 10 aylık (ocak-ekim) dönemde 

ise Ordu-Giresun Havalimanı’nda yolcu trafiği 
873 bin 90, uçak trafiği 6 bin 370, yük trafiği 
(kargo+posta+bagaj) ise 7 bin 409 ton olarak 
gerçekleşti. 

(Haber Merkezi)

Çiftçiler kayıt altına alınıyor

Harşit Savunması Vakfı kuruluyor

Milletvekili Konal'ın, Bakandan istekleri!

Havalimanını 873 bin kişi kullandı
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Giresunspor, Kocaelis-
por engelini taraftar deste-
ğiyle geçeceğine inancı 
tam, yeşil-beyazlı kulübün 
sosyal medya ekibi vide-
olarla desteğini sürdürü-
yor.

por’u evine eli boş gönde-
rerek ikinci iç saha galibi-
yetini almak isteyen yeşil-
beyazlılar hemen hemen 
her gün Giresunspor sos-
yal medya ekibi videolarla 
taraftarlarına çağrıda bulu-

Cumartesi günü Koca-
elispor’u konuk edecek 
olan Bitexen Giresunspor 
taraftarlarının da desteğiy-
le sahasından 3 puanla ay-
rılmanın hesaplarını yapı-
yor.

nuyor.
“BİZ BİRLİKTE ÇOK 
DAHA GÜÇLÜYÜZ”
Açıklamada, “Birlik ve 

beraberlik içinde ne kadar 
güçlü olduğunuzu göster-
mek ve güçlü bir tribün des-
teği sağlamak amacıyla 
#Tribünde10BinÇotanak 
hashtagi ile başlattığımız 
kampanyamıza Çotanak 
Arma’ya gönül vermiş tüm 

Teknik patron Mehmet 
Birinci idaresinde zorlu 
maça hazırlanan çotanak-
lar, Erzurumspor maçı dı-
şında hiç galip gelememiş-
ti.

Körpez ekibi Kocaelis-

ması ile oynamıştı. 
Genç oyuncumuz, 
bu sezonun ilk 9 ma-
çında 19,4 sayı orta-
lamasına çıkarak, 
müthiş bir sıçrama 
yap t ı .  A l pe ren ,  
NBA’deki pivotlar 
arasında bu katego-
r i de 12’ in c i l i ğe 
kadar yükseldi.

Atış yüzdesini de 
ilk sezonuna göre 
13 puan arttıran Al-
peren, bu yıl yüzde 
60’lık bir isa bet 
oranı ile oynuyor. 

(Haber Merkezi)

NBA’deki guru-
rumuz Alperen Şen-
gün ,  NBA’dek i  
üçüncü sezonuna 
fırtına gibi başladı. 
Houston Rockets, 
ilk 9 maçında 6 ga-
libiyet alırken, takı-
mın üç yıl aranın ar-
dından gelen ba-
şarısında en büyük 
katkı ise Alperen’e 
ait.

Milli basketbol-
cu, NBA’deki ilk se-
zonunda 9,6, ikinci 
se zo nun da ise 
14,8 sayı ortala-

Cam / Pvc / Alüminyum / Aksesuar 
Tu r a n  I s ı  Ya l ı t ı m l ı  C a m

Adres: Aksu Mah. Mehmet İzmen Cad. No: 32 GİRESUN
Tel/Faks: 0454 225 87 81
Tel: 0454 225 55 34

www.turangrup.com
turan.grup@hotmail.com

PVC KAPI, PENCERE SİSTEMLERİ
ALÜMİNYUM DOĞRAMA

KATLANIR BALKON SİSTEMLERİ
CAM BALKON İMALATI

KROM ALÜMİNYÜM KORKULUK
OTOMATİK KEPENK KAPI SİSTEMLERİ

TURAN GRUP
Turan USTA

0530 518 81 21 - 0542 744 48 07

taraftarlarımızı davet edi-
yoruz. Şimdi sen de sosyal 
medya hesabından #Tri-
bün de 10 Bin Ço ta nak 
hashtagi ile destek ol! Gü-
cümüzü hem tribünde hem 
de sosyal medyada göster. 
Ligin ilk yarısında iç saha-
da oynayacak olduğumuz 
Kocaelispor ve Gençlerbir-
liği müsabakaları için yö-
netim kurulumuzun aldığı 

karar doğrultusunda Kale 
Arkaları 50, Batı Üst 75, 
Doğu Alt 100, Batı Alt 250 
TL olarak belirlenen paket 
bilet uygulaması yapılacak 
olup alınacak biletler her iki 
iç saha maçımızda da ge-
çerli olacaktır. Haydi Çota-
naklar, unutma ki biz birlik-
te çok daha güçlüyüz!” ifa-
delerine yer verildi. 

(Mehmet Yaşar)

Süper Lig ekiplerinden Alanyas-
por, Giresunspor'un file bekçisi 
Erkan Anapa'yı yakın takibe aldı.

Ertuğrul Taşkıran’ın 34 yaşında 
olması, diğer kalecilerinin ise çok 
fazla deneyime sahip olmaması ne-
deniyle kaleci arayışları içerisinde ol-
duğu bilinen Corendon Alanyas-
por’da teknik adam Fatih Tekke’nin 
ilk yarının kalan beş maçında 
Erkan’ı izlettireceği öğrenildi. Oyna-
nacak beş karşılaşmada Erkan’ın 
beğenilmesi halinde devre arasında 
Giresunspor’un kapısının çalınaca-
ğı aktarıldı. (Haber Merkezi)

Alperen Şengün, All Star yolcusu!

“Haydi Çotanaklar

Erkan’a yakın takip

Yeşil-beyazlılarda Baş-
kan Yamak: “İç sahada oy-
nayacak olmanın avantajı-
nı en iyi şekilde kullanarak 
sahadan galibiyetle ayrıl-
mak istiyoruz. Zor olacak 
ama başaracağız”

Cumartesi akşamı sa-

ye çalışıyor. Rakiplerinden 
eksikleri tecrübelerinin ol-
mayışı. Göreceksiniz ki bu 
çocuklar uzun yıllar Türk 
Futbolu’na başarıyla hiz-
met edecek ler. Bakın 
bugün Şahin, Ümit milli ta-
kımda. Bu sayı önümüzde-
ki haftalarda artacaktır. Gi-
resunlular’dan isteğim bu 
takıma sahip çıkmaları. 
Başka Giresunspor yok di-
yoruz, ama tribünler bom-
boş. 10 bin Çotanak’ı Ko-
caelispor maçına bekliyo-
ruz. Eskiden olduğu gibi en 
büyük silahımız taraftarı-
mız olmalı. 3 puana mec-
buruz” ifadelerini kullandı. 

(Haber Merkezi)

hasında Kocaelispor ile 
karşılaşacak olan Gire-
sunspor, Süper Ligi kova-
layan güçlü rakibinden çe-
kinmiyor. Başkan Nahid 
Yamak, çok önemli bir mü-
cadelenin kendilerini bek-
lediğini ifade ederek; “Ra-

kibimiz çok formda ve ligin 
ikinci sırasında yer alıyor: 
Biz ise ateş hattındayız. 
Ka zan ma ya on lar dan 
daha fazla ihtiyacımız var. 
İç sahada oynayacak ol-
manın avantajını en iyi şe-
kilde kullanarak sahadan 
galibiyetle ayrılmak istiyo-
ruz. Kocaelispor’dan ke-
sinlikle çekinmiyoruz. Zor 
olacak ama başaracağız” 
dedi.

Giresunspor’u yaşat-
mak istediklerini ve bunun 
yolunun da bu ligde kal-
mak olduğunu belirten Baş-
kan Yamak; “Bu şehrin ço-
cukları, bu şehrin armasını 
en iyi şekilde temsil etme-

“En büyük silahımız taraftarımız”


